



Métal Argenté

Partager le saké, c'est beaucoup plus que jouir ensemble de ses plaisirs, de sa douceur délicate et de sa saveur exquise – son kanmi –, c'est débattre de la vie. Tomás Alonso s'est inspiré des lignes tendues de Jean Puiforcat et, partant de formes géométriques élémentaires – le cercle, le cône, le cylindre –, a dessiné ce service, dont chaque verre épouse le creux des mains. Le fond des pièces, lorsqu'on les pose sur une table, rayonne d'un halo de couleur vive : fugace est le plaisir, vif son souvenir.

Silver plated

To share sake goes beyond simply enjoying its many pleasures – its delicate flavor and exquisite taste – its kanmi; it is to ponder life itself. Tomás Alonso drew inspiration from the sleek lines of Jean Puiforcat and, using the elementary geometric forms – the circle, the cone, the cylinder – as his point of departure, he designed this sake set, in which each cup nestles in the palm of the hand. When placed on a table, the bases of these pieces radiate a halo of vivid color: pleasure is fleeting, memory is vivid.

5047710  Carafe Jaune New lime <i>Jug Yellow New lime</i> N° 198 Ø 9 cm / H 17,2 cm Ø 3.54 in / H 6.77 in	5047810  Verre 01 Bleu Mikonos <i>Cup 01 Blue Mikonos</i> N° 77 Ø 9,5 cm / H 3,3 cm Ø 3.74 in / H 1.29 in	5047910  Verre 02 Jaune New lime <i>Cup 02 Yellow New lime</i> N° 198 Ø 8,6 cm / H 3,8 cm Ø 3.38 in / H 1.49 in
5048010  Verre 03 Vert malachite <i>Cup 03 Green malachite</i> N° 904 Ø 7,7 cm / H 4,3 cm Ø 3.03 in / H 1.69 in	5048110  Verre 04 Orange grafitti <i>Cup 04 Orange grafitti</i> N° 216 Ø 6,9 cm / H 4,8 cm Ø 2.71 in / H 1.89 in	

Également disponible
Also available

5048210 KANMI coffret verres N°03 & N°04 / *KANMI Cup set N°03 & 04*
5048310 KANMI coffret carafe et 4 verres / *KANMI set jug & 4 cups*